

نقاط التظاهر بازدياد Number of demos on the rise

الكاتب : لجان التنسيق المحلية

التاريخ : 17 فبراير 2012 م

المشاهدات : 7714



وصل عدد المظاهرات المؤتقة التي خرجت هذه الجمعة حسب لجان التنسيق المحلية في سوريا إلى 613، كان أكبرها في محافظة إدلب والتي خرج فيها 158 مظاهرة، تلتها حلب بـ89 مظاهرة، ثم حماة بـ87 مظاهرة. في حمص خرجت 57 مظاهرة جاءت بعدها درعا بـ54 مظاهرة ثم دمشق العاصمة التي شهدت خروج 49 مظاهرة للأسبوع الثاني على التوالي ، وبعدها ريف دمشق بـ40 ثم دير الزور بـ29 مظاهرة، ثم اللاذقية 28 مظاهرة، والحسكة 21 مظاهرة في ارتفاع ملحوظ بعدد المظاهرات عن الاسبوع الماضي كما تم توثيق 7 مظاهرات في طرطوس، و2 في الرقة.

أما بالنسبة لنقاط التظاهر فقد وصل عددها في مجمل الأراضي السورية إلى 540، سُجِّل أكبر عدد منها في محافظة إدلب أيضاً حيث خرجت المظاهرات في 154 نقطة، تلتها حلب بـ83 نقطة للأسبوع الثاني على التوالي، ثم حماه بـ82. في درعا، وكما في الأسبوع الماضي، انطلقت المظاهرات في 50 نقطة ، وفي حمص 41 نقطة، كما خرجت المظاهرات من 39 نقطة مختلفة في ريف دمشق، أما في دمشق العاصمة فسُجِّلَت المظاهرات في 37 نقطة، تلتها دير الزور بـ20 نقطة. كما تم توثيق 16 نقطة تظاهر في اللاذقية، 13 في الحسكة، 3 في طرطوس ونقطتان في الرقة

The number of documented demonstrations that set out this Friday according to the Local Coordination Committees in Syria has reached 613 demonstrations, most of which occurred in Idlib, which witnessed 158 demonstrations, followed by Aleppo with 89 demonstrations, then by Hama with 87 demonstrations. In Homs, 57 demonstrations set out, in Daraa 54. The capital, Damascus, was home to 49 demonstrations, while Damascus Suburbs had 40 demonstrations for a second consecutive week. Lattakia had 28 demonstrations, Hasakeh 21, a significant increased compared to last week's demonstrations. 7 demonstrations were confirmed in Tartous and 2 in

With regards to the number of demonstration points: the total number all over Syria today was 540. Idlib had the largest part this time as well as the province witnessed demonstrations in 154 point; followed by Aleppo for the second week, which had 83 points and the third was for Hama with 82 points. In Daraa, similar to last week's, demonstrations took place in 50 points, and Homs had 41 points. Demonstrations took place in 39 different points of Damascus Suburbs, and in 37 .points of the capital, the city of Damascus; followed last by Deir Ezzor with 20 points